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 2018 ינואר 18 חמישי יום

 תושבים יקרים, 

 האחרונות, הובלנו טיפול ממוקד בזנים המתפרצים, תוך רתימת כל הגורמים הרלוונטיים!במהלך השנתיים 

  מצוקת החקלאים המקומיים, שהיו הראשונים שהתריעו על גידול דראסטי באוכלוסיית התנים וחזירי הבר

 הייתה המניעה למהלכים שהובלנו, וכבר לפני כשנתיים דרשנו דילול מאסיבי של הזנים. -באזורנו

 המועד -וך לתחילת חודש אוקטובר האחרון, נתגלה המקרה הראשון של כלבת באזורנו. ומיד, במהלך חולסמ

סוכות כינסתי ישיבת חירום בהשתתפות ראשי מועצות שכנות, וכל הגורמים המעורבים, בראשם נציגי רט"ג, 

דנו על דרישה משרד החקלאות והבריאות, השירות הווטרינרי ונציגי החקלאים כשותפים מובילים. עמ

. להגביר את הדילול 2. להגדיל משמעותית ודרמטית את כמויות החיסונים האורליים שיפוזרו. 1תקיפה: 

. להוביל להקמת מכשולים בקרבת מוקדי הסניטציה. מאז הכינוס הראשון, 3ולא להסתפק בירי סלקטיבי. 

נים ואיגום משאבים. לאור זאת אף בהובלתנו תוך שאנו עוקבים אחר המגמות ודורשים מענמשכו הכינוסים 

 זומנתי לוועדת הכלכלה בכנסת, שתמכה בדרישתנו למענים.

   מאז התפרצות הכלבת, אנו מנהלים מתכונת חירום! כל כוחות המועצה נרתמים בכל מאודם, תוך גיוס

ל החקלאים לסייע בזיהוי ולכידת התנים, תוגברה משמעותית הנוכחות בשטח, אנו קולטים ומטפלים בכ

הכלבים החשודים או שהותקפו )בכלבית המועצה(. אנו מקיימים מבצעי חיסוני דחף לחיות הבית, כולל מעבר 

בית, בישובים בהם היו אירועי כלבת, להבטחת כיסוי חיסוני מלא. במקביל אנו פועלים לחיסוני דחף -בית

 ברפתות ובדירים הרלוונטיים ומקדמים עיקור וסירוס כלבים וחתולים ועוד. 

   פעילותנו רצופה, חופפת ורותמת את כל הגופים הרלוונטיים תוך הפעלת לחץ בלתי פוסק לתקצוב ותקנים

חדשים. היינו הראשונים להצביע על בעיית מחסור בחיסונים לחתולי הרחוב, ולטובת תגבור החיסונים, 

דת. כמו כן, דרשנו להכפיל את כוחותינו יהעיקור/סירוס, דרשנו וקיבלנו ממשרד החקלאות מרפאה ני

הפעילים בשטח ותוך שהודענו על כך לרשויות הממונות התחלנו מיד בגיבוי הכוחות. בהמשך קיבלנו תקצוב 

 זמני בהתאם. 

  ,פעילותנו הענפה כללה קשר רציף מול בכירי משרד החקלאות )ובראשם השר ומנכ"ל המשרד(, ומול רט"ג

רד הבריאות ומשרד רה"מ, וכאמור מועצות אזוריות שכנות, והובלת העיסוק השירותים הווטרינרים, מש

 התקשורתי הארצי בנושא. 

  אחד ההישגים החשובים שהושגו הוא דרישתנו לקבוע את רף מספר התנים שיחיו בקרבנו כחיות בר ולשמור

נזקים ימעיטו להסב (, כך שיובטח מצב בו התנים עליו. דרישתנו זו התקבלה ע"י כל הגורמים )ובראשם רט"ג

 לחקלאים ומאידך תקטן גודל האוכלוסייה ובכך תצומצם התפשטות המחלה.

  לצד זאת אנו מובילים פעילות לעתיד לבוא, לאור השלמת סקר סניטציה מקיף והמענים לצרכים העולים

כות דגים, הסדרת פחי הטמנה, כולל תגבור גידור משקי בעלי חיים, ובריבחינת ממנו. בין השאר מדובר על 

ושיפור החיסונים האורליים המפוזרים במדינות השכנות, ובמרחב. כל העת הקפדנו להנחות את מערכות 
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החינוך לנהוג בזהירות המתחייבת לאור המצב. אנו מאמינים כי רק טיפול ייסודי זה, יהווה מכשול מהותי 

 בהתפרצות עתידית של כלבת באזורנו.

 

 תושבים יקרים,       

החיים במרחב הכפרי מזמנים לנו איכות חיים ואפשרות לטפח חקלאות תוך קרבה לטבע. יחד עם זאת, הם 

מזמינים לנו אתגרים ועלינו לנהוג באחריות הראויה. איננו מתכוונים להרפות עד שיושלמו המענים הנדרשים 

רק כך נוכל להבטיח צמצום סיכויי התפרצות בעיקר בתחום הדילול והסניטציה, ולהערכתנו נקבלם, כי 

 עתידית.

זהירה ומגויסת, באופן מעורר הערכה. זה  חראיתאני מבקש לשוב ולהודות לכם התושבים, על התנהגות א

כמעט בלתי נתפס שאנו מצליחים לקיים חיי שגרה במצב הזה, וזה קורה רק בזכותכם. אבקש גם, שוב, מכל 

 ע להוראות שפורסמו בהרחבה ובכך להישמר היטב כנגד הכלבת.תושבי הגלבוע להמשיך ולהישמ

 

 שלכם,          

 

 עובד נור                        

 ראש המועצה            
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